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Protokół 

z XV posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 22.06.2020 r. 

Miejsce posiedzenia: ZS nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.25  

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV Posiedzenia Rady w dniu 15.06.2020 r. 

4. Zaopiniowanie nazwy części zachodniej projektowanej ulicy która połączy                

ul. Zbożową z ul. Bohaterów Września. 

5. Sprawy interwencyjne. 

6. Wolne wnioski, informacje i zapytania. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad1.  

Posiedzenie odbyło się w Zespole Szkół nr 12 w Sali 107 z zachowaniem zasad 

bezpieczeństwa w związku z przeciwdziałaniem pandemii SARS 19.  

Przewodnicząca M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Rady 

Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Rady (zał. Nr 1).  

Ad 2.  

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zadała pytanie, 

czy są propozycje zmian. R. Osiak zaproponował aby dodać punkt dotyczący 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia RD. Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie uzupełniony porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (11 głosów za). 

Ad 3.  

Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia Rady 

Dzielnicy Sławin nr XIV z dnia 15.06.2020 r. Zaproponowała też, aby dopisać, że do 

Propozycji z dzielnicy do projektu z budżetu miasta był też zgłoszony wniosek (D. 
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Wójcik) dotyczący ujęcia Koncepcji zagospodarowania doliny Czechówki na odcinku 

od ul. gen. B. Ducha do Ogrodu Botanicznego. Rada zaakceptowała ten wniosek. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie uzupełniony projekt. Protokół został 

przyjęty (10 głosów za, 1 osoba się wstrzymała). 

 

Ad 4.  

W związku z otrzymaniem pisma z Wydziału Geodezji UM Lublin, Rada Dzielnicy 

Sławin zajęła stanowisko w sprawie nazwania odcinka projektowanej ulicy. Po 

dyskusji i analizie, zaopiniowała pozytywnie nazwę: ul. Bukszpanowa.  

Jednocześnie dla pozostałego odcinka projektowanej ulicy (od ul. Bukszpanowej do                  

ul. Bohaterów Września) aktualna pozostaje zaopiniowana nazwa ul. Korpusu 

Ochrony Pogranicza. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaopiniowanie nowej nazwy - 10 członków 

Rady było za przyjęciem pozytywnej opinii, 1 osoba się wstrzymała. 

 

Ad. 5.  

 Przewodniczący Zarządu R. Osiak zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody Rady 

na interwencje u władz miasta i w UM Lublin, w tym też wspólnie z Radą Dzielnicy 

Czechów Południowy, w sprawie braku uruchomienia zadania z Budżetu 

Obywatelskiego dotyczącego budowy ścieżki rowerowej przy ul. Północnej; 

 G. Orłowski i M. Pietrzela zaproponowali złożenie pisma do Wydziału 

Zarządzania Ruchem drogowym i Mobilnością w sprawie opracowania 

oznakowania ul. Zielone Wzgórze i Wędrownej. Uzgodniono, że mieszkańcy 

napiszą pismo w tej sprawie    a wówczas Rada również wystosuje pismo 

interwencyjne. Rada uznała, że konieczne jest też szybkie przejęcie przez gminę 

tych dróg, by służby porządkowe mogły egzekwować sposób parkowania. Jest 

konieczne poproszenie Radnych Miejskich z obwodu wyborczego, aby na kolejnej 

sesji RM poddali pod głosowanie przyjęcia tych ulic przez gminę.  

 

Ad 6.  

 G. Orłowski ponownie poruszył temat braku realizacji parku linowego oraz zły 

stan boiska przy ul. Altanowej, 

 R. Osiak zaproponował, aby na następnym posiedzenie Zarządu poprosić G. 

Orłowskiego i Przewodniczącą Rady, by wspólnie z Zarządem omówić treść 

planowanych pism interwencyjnych. 

 Ponownie poruszono temat braku dostępu mieszkańców dzielnicy do obiektów 

sportowych i rekreacyjnych, w tym do boisk na terenie ZS nr 12. 

 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 19.17. 
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Protokołowała: Monika Tarkowska. 

                                    (-) 

Załączniki: 

1) Lista obecności RD Sławin na XV posiedzeniu w dniu 22-06-2020 r. 

2) Opinia RD Sławin z dnia 22-06-2020 w sprawie propozycji nazwy:                           

ul. Bukszpanowa. 

 

 

    Protokół zatwierdzony w dniu  04.08.2020 

    
    

 Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 
               (-) 
  Małgorzata Pietrzela 

 


